
 

 

 

 

 
 

REPUBLIKA HRVATSKA 

 ZADARSKA ŽUPANIJA 

       OPĆINA KOLAN 

    OPĆINSKO VIJEĆE 
 

KLASA: 024-02/24-01/10 

URBROJ: 2198-33-02/01-24-3 

Kolan, 18. prosinca 2024. 

 

 

ZAPISNIK 

 

 
S 39. (tridesetdevete) sjednice Općinskog vijeća Općine Kolan održane dana 18. prosinca 2024. godine u 

općinskoj vijećnici s početkom u 8:09 sati. 

 

Sjednici su nazočili sljedeći vijećnici: 

• Ante Zubović, predsjednik Općinskog vijeća 

• Jelena Škoda Baričević, potpredsjednica Općinskog vijeća 

• Mario Baričević 

• Ivan Čemeljić 

 

Ostali prisutni: 

• Šime Gligora – Načelnik  

• Ana-Marija Gligora – Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela 

• Anita Meštrović – Zapisničar 

• Petar Šupraha – Voditelj odsjeka 

• Marin Oštarić – Voditelj odsjeka 

 

Nisu prisutni: 

• Šime Šupraha (opravdao se) 

• Marin Pernjak (nije se opravdao) 

• Josip Zubović (nije se opravdao) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Ante Zubović (u daljnjem tekstu Predsjedavajući) pozdravlja prisutne vijećnike 

i sve nazočne, te otvara 39. sjednicu u 8:09 h. Utvrđuje da je prisutno 4 vijećnika i da postoji kvorum za 

održavanje sjednice. 

 

Predsjedavajući prelazi na verifikaciju zapisnika s 37. i 38. sjednice Općinskog vijeća.  

S obzirom da nema primjedbi daje zapisnike na glasovanje: 

 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

Zapisnici s 37. i 38. sjednice jednoglasno su usvojeni. 



AKTUALNI SAT 

 

Predsjedavajući otvara aktualni sat te daje riječ vijećnicima.   

Mario Baričević navodi kako je dobio mail od gdina Mate Đuričića kako se ispred njegove kuće prvi red do 

mora gradi kuća s pet katova te da je čovjek predao papire za građevinsku dozvolu a to se kosi s prostornim 

planom koji je trenutno na snazi, navodi kako je on predao papire između donošenja novih izmjena prostornog 

plana te da i gđa Katarina rekla da je to u redu, navodi neka poštuje novi prostorni plan a ne po starom da se 

izdaje građevinska dozvola, te traži da se provjeri proces izdavanja građevinske dozvole za k.č. 3647/6 i 3648/2 

k.o. Kolan. Nadalje Mario Baričević navodi da postoji i drugi put koji je problematičan, a to je onaj što 

spominje Josip Plazibat, navodi da se put treba urediti ako je put u vlasništvu općine, jer je na terenu kaos. 

Načelnik mu odgovara kako trenutno može odgovoriti kako ide izdavanje dozvola za put do te čestice, vidi se 

da je formirano građevinsko zemljište te zahtjev zaprimanja zahtjeva za izdavanje građevinske dozvole, 

postavlja Petru Šuprahi upit ako je dobio kakav zahtjev za izdavanjem potvrda na što Petar Šupraha navodi 

kako je dobio poziv za izdavanjem posebnih uvjeta te da se gleda na prostorni plan u trenutku podnošenja 

zahtjeva, te da Ured za urbanizam uređuje pristupne puteve a općina samo izdaje posebne uvjete za njih kako 

općina nema konkretan odgovor. Mario Baričević postavlja pitanje ako je općina ikad zatražila broj otvorenih 

urudžbiranih brojeva za izdavanje građevinskih dozvola prije donošenja novog prostornog plana, navodi kako 

bi trebalo poslati konkretan upit Uredu za graditeljstvo. Načelnik navodi kako je više puta s Josipom 

Plazibatom razgovarao o toj cesti, putu, navodi kako je on tražio spajanje čestica ili probijanje ceste ili da 

ostane kako je trenutno samo da se uredi, na što je Josip prvo odbio da se uredi, te da čeka odgovor od Josipa 

što će se napraviti, a da općina nema druge nego da uredi taj put.  

 

Predsjedavajući zatvara aktualni sat u 8:24 h. 

 

Predsjedavajući čita dnevni red s izmjenama: 

 

1. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog statusne promjene – pripajanja postojećih javnih 

isporučitelja vodnih usluga na Uslužnom području 28 

2. Prijedlog Proračuna Općine Kolan za 2025. godinu s projekcijama za 2026. i 2027. godinu 

2.1. Program gradnje komunalne infrastrukture Općine Kolan za 2025. godinu 

2.2. Program održavanja komunalne infrastrukture Općine Kolan za 2025. godinu 

2.3. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi, sportu i organizacija civilnog društva Općine Kolan za 

2025. godinu 

2.4. Prijedlog Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Općine Kolan za 2025. godinu 

2.5. Prijedlog Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Općine Kolan za 2025. 

godinu 

2.6. Prijedlog Programa korištenja sredstava od promjene namjene poljoprivrednog zemljišta na području 

Općine Kolan u 2025. godini 

2.7. Odluka o izvršenju Proračuna Općine Kolan za 2025. godinu 

3. II. Izmjene i dopune Proračuna Općine Kolan za 2024. godinu  

3.1. Izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine Kolan u 2024. 

godini 

3.2. Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Kolan u 2024. 

godini 

3.3. Izmjene i dopune Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Općine Kolan za 2025. 

godinu 

3.4. Izmjene i dopune Programa korištenja sredstava od promjene namjene poljoprivrednog zemljišta na 

području Općine Kolan u 2024. godini 

3.5. Izmjene i dopune Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Općine Kolan za 

2024. godinu  

3.6. Izmjene i dopune Programa javnih potreba u kulturi, sportu i organizacija civilnog društva Općine 

Kolan za 2024. godinu 

4. Prijedlog Odluke o sufinanciranju troškova medicinski pomognute oplodnje 

5. Prijedlog Odluke o novčanoj pomoći za opremu novorođenog/posvojenog djeteta 

6. Prijedlog Odluke o imenovanju ulica - Ulica Hrvoja Vukčića Hrvatinića, Put Šimuna 

7. Prijedlog Odluke o proglašenju svojstva komunalne infrastrukture javnog dobra u općoj uporabi 

8. Analiza sustava civilne zaštite na području Općine Kolan za 2024. godinu 

9. Plan razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Kolan za 2025. godinu 



10. Razno 

Predsjedavajući daje na glasovanje dnevni red s izmjenama: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

 

Dnevni red jednoglasno je usvojen. 

 

 

Načelnik navodi kako je direktor društva Vodovod hrvatsko primorje – južni ogranak Senj, Milan Nekić na 

putu prema Općini Kolan te da bi bilo dobro da se točka 1. prebaci na točku dnevnog reda kasnije te da se 

krene s točkom 2. dnevnog reda. Vijećnici se slažu te prelaze na točku 2. dnevnog reda. 

 

 

Ad. 2. Proračun Općine Kolan za 2025. godinu s projekcijama za 2026. i 2027. godinu s programima 

 

Predsjedavajući prelazi na drugu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji obrazlaže navodi kako je 

prijedlog Proračuna bio objavljen u savjetovanju sa zainteresiranom javnošću te su dobiveni neki prijedlozi 

koji nisu usvojeni jer su već bili dijelovi uvršteni u sam Proračuna, nadalje obrazlaže neke najbitnije stavke  

Proračuna kao što su povećane naknade za opremu za novorođenu / posvojenu djecu, naknadu za medicinski 

pomognutu oplodnju, božićne poklone za djecu, izdvajanje za Javnu vatrogasnu postrojbu zbog novog Zakona 

o vatrogastvu, Lučica Mandre, te ostali projekti od bitne važnosti za zajednicu. Predsjedavajući navodi kako 

se nada da neće stagnirat jer u ove tri i po godine nisu ništa napravili. Mario Baričević ima primjedbu za Ulicu 

svetog Vida, zašto se nije napravila ulica do kraja nego do pola, zašto se ni voda nije provukla do kraja, navodi 

da su se trebale prikupiti sve suglasnosti, na što Načelnik navodi kako se napravilo 615 m prometnice za koliko 

se uspjelo skupiti od vlasnika suglasnosti, kreirale su se faze izgradnje prometnice te će se odrađivati faza po 

faza projekta, navodi kako je lokacijska dozvola dobivena za cijelo područje, Petar Šupraha navodi kako je 

projekt podijeljen u četiri faze zbog problema s imovinsko-pravnim odnosima u obiteljima. Mario Baričević 

navodi kako se mogla i voda izrealizirat do kraja, navodeći kako ovo ljeto opet neće biti vode u Mandrama, a 

Načelnik navodi kako je ove godine bilo puno bolje nego lanjske godine. Mario Baričević prolazeći kroz 

Proračun postavlja pitanje tko odlučuje o asfaltiranju ulica, te širenju javne rasvjete, na što Načelnik navodi 

kako se za postojeće ulice postepeno proširuje i javna rasvjeta navodeći kako uvijek ima mjesta gdje se treba 

proširiti za određeni broj lampiona. Predsjedavajući navodi kako će se sve urediti u 6 mjeseci, jer ga baš zanima 

koji su se točno projekti napravili, navodi kako je stanje u općini loše. 

 

Predsjedavajući daje na glasovanje Proračun Općine Kolan za 2025. godinu s projekcijama za 2026. i 2027. 

godinu s programima: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

 

Druga točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

Direktor društva Vodovod hrvatsko primorje – južni ogranak Senj, Milan Nekić i odvjetnik Miran Zorica 

pridružuju se sjednici vijeća. 

 

 

Ad. 1. Odluka o davanju suglasnosti na prijedlog statusne promjene – pripajanja postojećih  

javnih isporučitelja vodnih usluga na Uslužnom području 28 

 

Predsjedavajući prelazi na prvu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji obrazlaže što se sve dogodilo 

od zadnje sjednice do danas, navodi koliko se sastanaka održalo na tu temu, i u Ministarstvu i s Vijećem za 

vodne usluge i s Vodovodom hrvatsko primorje – južni ogranak Senj, napominje između ostalog kako s 

Komunalnim društvom Pag nema dogovora što se tiče dugovanja prema Općini Kolan, nadalje navodi kako je 

pred Općinskim vijećem stavljena odluka da se ide u pripajanje bez Komunalnog društva Pag kao isporučitelju 

vode Općini Kolan,  te navodi kako je Općina Kolan u manjini jer ima premali vlasnički udio u Komunalnom 

društvu Pag d.o.o., nedorečena je situacija jer je Grad Paf predložio sporazum koji je nepovoljan za Općinu 

Kolan. Načelnik daje riječ direktoru društva Nekiću koji pozdravlja sve prisutne te navodi kako su svi upoznati 

sa situacijom ali njihovo pravilo je da svi isporučitelji moraju pristupiti društvu bez dugova. Navodi kako su 

iz Grada Paga rekli dostaviti rješenje za problem dugovanja ali nisu dostavili ništa, nadalje navodi kako će 

Grad Pag izgubiti na sudu a društvo neće vraćati njihove dugove, a jedna od opcija bi bila podizanje cijene 

vodnih usluga svojim isporučiteljima tj. krajnjim korisnicima, a nadalje Nekić tvrdi da bi na jednom uslužnom 



području svi korisnici trebali imati cijenu, ali također navodi kako u ovom trenutku Grad Novalja ima 

najjeftiniju cijenu za vodne usluge dok Grad Pag ima najskuplju cijenu vodnih usluga. Nadalje navodi kako je 

Općina Kolan uložila u sustav kanalizacije u Mandrama ali da je infrastruktura propala što čak i ne bi bio 

problem da ima Općina uporabnu dozvolu. Nekić navodi kako mu je žao što su se upleli u ovaj cirkus s obzirom 

na način rada jer ne zna kako će se ovo riješiti. Njegovo mišljenje je da bi za Općinu Kolan bilo dobro da se 

priključi društvu Vodovod hrvatsko primorje – južni ogranak Senj, bez obzira na Grad Pag jer navodi kako će 

se i on kad-tad morati ako ništa drugo prisilno priključiti, nekom od državnih restrikcija. Nadalje navodi kako 

isti problem imaju na uslužnom području Rijeke s Delnicama koje se ne žele priključiti. Navodi kako društvo 

Vodovod hrvatsko primorje – južni ogranak Senj planira za Rab i Pag novi cjevovod s koje će funkcionirati 

sljedećih sto godina, ali trenutno su u potrazi za sredstvima ili kreditnim zaduženjem, navodeći kako su dio 

već uspjeli sakupiti te je ostao još dio za prikupiti. Navodi kako je bilanca društva jako dobra te da bi trebalo 

uvesti naknadu za razvoj. Nadalje kazuje kako se sutra održava skupština društva, a kako danas Kolan i 

Karlobag još donose odluke tj. suglasnosti na pripajanje uslužnom području Senj, navodi kako društveni 

ugovor prepravljen i dostavljen svim društvima, ali kako su temeljni ugovori drugačiji. Za Grad Pag navodi 

kako je Gradonačelnik rekao da vijećnici nisu bili za takvu odluku, međutim iz drugih izvora zna kako su 

vijećnici za takvu odluku. Navodi kako ostali suvlasnici u pripojenom društvu žele biti čisti od dugova. 

Načelnik odgovara kako je u interesu Općine Kolan da mještani imaju vodu naravno, također projekti koji su 

se naručili da se realiziraju, ali ga zanima tko će biti odgovoran ukoliko se potpiše tj. ne potpiše suglasnost, 

kakva će prava Općina Kolan imati, tko će preuzeti odgovornost u rješavanju problema, ako KD Pag izgubi 

licencu za vodne usluge neće imati pravo naplate korisnicima vodnih usluga, navodi kako je previše pitanja 

otvoreno. Nekić je mišljenja kako će Grad Pag na kraju ispravno postupiti, kako ne sumnja u takav ishod. 

Odvjetnik Zorica navodi iz pravnog aspekta zašto Općinsko vijeće ne bi trebalo donijeti ovakvu odluku koja 

je stavljena pred njih, navodi kako je Zakonom o vodnim uslugama sve jasno propisano. S druge strane društvo 

Vodovod hrvatsko primorje – južni ogranak Senj mora preuzeti sve obveze društva koje se pripaja, što znači i 

stare dugove društva, na što Nekić navodi kako društvo Vodovod hrvatsko primorje – južni ogranak Senj neće 

preuzeti ničije dugove da su oni po tom pitanju striktni kada govore da neće ničije dugove otplaćivati. Navodi 

kako je nepotpuno pripajanje nezakonito ali da je jednostavno to trenutno tako. Odvjetnik Zorica navodi kako 

ne želi da Općinsko vijeće nezakonito glasa za ovakvu odluku, jer navodi kako je i sam ugovor ništetan u ovom 

slučaju. Nekić navodi kako je Komunalno društvo Pag samo odlučilo da se neće pripojiti uslužnom području 

28, a onda će na Trgovačkom sudu biti provođenje daljnjih odluka. Mario Baričević navodi kako neće ulazit u 

pravne stvari i da ga ne zanima Komunalno društvo Pag, njega isključivo zanima što koja situacija znači za 

Općinu Kolan, što će Kolan dobit ako se ne pripoje Senju, jer prvenstveno KD Pag ne ulaže u Općinu Kolan, 

s time već kažnjavaju Kolan a što će se još sve dogodit, navodi kako bi bilo dobro da Kolan preuzmu Povljana 

ili Novalja. Nekić navodi neka se sutra na skupštini društva otvori ova rasprava. Načelnik navodi kako bi bilo 

dobro da Općina Kolan bude pripojena Povljani ili Novalji. Mario Baričević navodi kako će svoje dugove 

vračati kroz podizanje cijene vodnih usluga, iako su već digli pa ga zanima koliko će se onda još dignuti. 

Odvjetnik Zorica navodi kako bi se po tome cijena digla krajnjih korisnicima u ovom slučaju mještanima. 

Nekić navodi kako se takvo što neće dozvoliti. Jelena Škoda Baričević navodi kako bi s ovim trebalo izaći u 

novine pa da svi vide što rade. Odvjetnik Zorica navodi kako bi Općina Kolan trebala sklopiti ugovor s Gradom 

Novalja kako Kolan ne bi ovisio o Pagu više. Nekić navodi kako je cijela situacija apsurdna. Mario Baričević 

navodi kako je zanimljivo da Grad Novalja ne želi Kolan a želi pod svoje Kolanjski Gajac. Odvjetnik Zorica 

postavlja pitanje u vezi postojanja Ugovora o distribuciji vode, Nekići navodi kako su sporazumom raskinuli 

distribuciju vode s Komunalijama u Novalji, gdje odvjetnik odgovara kako je siguran da je bio potpisan ugovor. 

Mario Baričević kazuje kako je moguće da Komunalno društvo Pag ne želi ući u društvo a da će ostati kao 

distributeri vode za ovo područje, a odvjetnik odgovara kako će biti jedan isporučitelj za sva područja. Nekić 

navodi kada Komunalno društvo Pag izgubi licencu za distribuciju vode, Komunalije ne mogu reći da ne žele 

da Općina Kolan pristupi njihovom društvu. Predsjedavajući navodi kako bi Općina Kolan trebala imati svoju 

licencu, a Jelena Škoda Baričević postavlja pitanje zašto se ne izdaju licence. Nekić navodi kako je Komunalno 

društvo Kolan ušlo u pripajanje društva u 2023. godini zbog kanalizacije u Mandrama koje je u vlasništvu 

Komunalnog društva Kolan, navodi kako nitko ne smije ostati bez vode, a država će onome tko se bude protiviti 

Zakonu, uzeti licencu. Odvjetnik Zorica navodi kako je najbitnije da Komunalno društvo Pag izgubi licencu a 

onda će u tom slučaju Kolan dobiti vodu od Povljane ili Novalje. Mario Baričević postavlja pitanje što je Kolan 

kuga otoka pa nitko ne želi imati posla s njima, ne može to shvatiti nikako, a zna se da Mandre imaju oduvijek 

problem s vodom i odvodnjom. Jelena Škoda Baričević navodi ako je pravno mišljenje da je ugovor ništetan, 

kada Pag bude kažnjen, hoće li i Općina Kolan dobiti kaznu. Mario Baričević navodi ako Općinsko vijeće 

donese danas odluku ili ne donese neće se dogoditi ništa. Odvjetnik Zorica navodi kako Općina Kolan za udio 

od 4% ne može dobiti ništa. Nekić navodi kako ova događanja nisu ni zavedena u poslovnim knjigama a zbog 

toga se ide u zatvor, netko mora odgovarati. Mario Baričević navodi neka društvo Vodovod hrvatsko primorje 



– južni ogranak Senj da podružnicu Kolanu ili neka promijene isporučitelja za Kolan, a Načelnik navodi kako 

su svi dobili poslovnicu , a Nekić navodi kako se podružnica daje onim društvima koje isporučuju vodu, te 

navodi kako će se odluka provesti s Pagom ili bez njega, na što Predsjedavajući kazuje kako ova zajednica 

predugo pati zbog Paga. Mario Baričević postavlja pitanje vijećniku Čemeljiću što je on točno u nadzornom 

odboru društva kao fikus, na što Predsjedavajući navodi kako je isto i na sjednicama Općinskog vijeća. 

Načelnik navodi kako je on rekao svoje mišljenje da je protiv ove odluke. Mario Baričević navodi kako za 

Kolan neka nikakvih posljedica bez obzira na odluku. Nekić navodi kako je ovo sve znanstvena fantastika te 

bi se Općina Kolan nekako trebala iščupati iz ovih nesretnih događanja s Pagom. Ivan Čemeljić navodi kako 

se Kolan pridružuje društvu Vodovod hrvatsko primorje – južni ogranak Senj a nijedna poslovnica ne želi 

preuzeti Kolan. Nekić opet navodi kako nitko ne smije ostati bez vode. Mario Baričević poziva direktora 

Nekića na besplatno ljetovanje kod njega 1.8. ali pod uvjetom da uzme dovoljno kanti vode s obzirom na 

smanjeni pritisak vode tokom ljeta. Nekić navodi kako se iz Hrvatskih voda žale na svoju odluku o davanju 

jedinicama lokalne samouprave da sami upravljaju komunalnim društvima na njihovim područjima, te se nada 

da će se u 1. mjesecu na Skupštini društva donijeti drugačija odluka. 

 

S obzirom da nema daljnje rasprave, Predsjedavajući daje na glasovanje Odluku o davanju suglasnosti na 

prijedlog statusne promjene – pripajanja postojećih javnih isporučitelja vodnih usluga na Uslužnom području 

28: 

SUZDRŽAN: 2 vijećnika (Ante Zubović, Ivan Čemeljić) 

PROTIV: 2 vijećnika (Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević) 

 

Prva točka dnevnog reda NIJE usvojena. 

 

Direktor Nekić i odvjetnik Miran Zorica napuštaju sjednicu u 10:13 h. 

 

 

Ad. 3. II. Izmjene i dopune Proračuna Općine Kolan za 2024. godinu s programima 

 

Predsjedavajući prelazi na treću točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji obrazlaže zbog čega je došlo 

do Izmjena i dopuna Proračuna za 2024. godinu te koje su to točno promjene, navodeći kako su ovo zapravo 

samo tehničke promjene u Proračunu.  

 

Predsjedavajući daje na glasovanje II. Izmjene i dopune Proračuna Općine Kolan za 2024. godinu s 

programima: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

 

Treća točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

Marin Oštarić napušta sjednicu. 

 

 

Ad. 4. Odluka o sufinanciranju troškova medicinski pomognute oplodnje 

 

Predsjedavajući prelazi na četvrtu točku dnevnog reda i daje riječ Pročelnici koja obrazlaže odluku navodeći 

da i ostale jedinice lokalne samouprave usvajaju istu odluku kako bi se pomoglo parovima na širenju obitelji.  

 

Predsjedavajući daje na glasovanje Odluku o sufinanciranju troškova medicinski pomognute oplodnje: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

 

Četvrta točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

 

Ad. 5. Odluka o novčanoj pomoći za opremu novorođenog/posvojenog djeteta 

 

Predsjedavajući prelazi na petu točku dnevnog reda i daje riječ Pročelnici koja obrazlaže odluku. Mario 

Baričević zahvaljuje Predsjedavajućem na prijedlogu ove odluke. 

 

Predsjedavajući daje na glasovanje Odluku o novčanoj pomoći za opremu novorođenog/posvojenog djeteta: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 



 

Peta točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

 

Ad. 6. Odluka o imenovanju ulica - Ulica Hrvoja Vukčića Hrvatinića, Put Šimuna 

 

Predsjedavajući prelazi na šestu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji obrazlaže odluku. 

 

Kako nema daljnje rasprave, Predsjedavajući daje na glasovanje Odluku o imenovanju ulica - Ulica Hrvoja 

Vukčića Hrvatinića, Put Šimuna: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

 

Šesta točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

 

Ad. 7. Odluka o proglašenju svojstva komunalne infrastrukture javnog dobra u općoj uporabi 

 

Predsjedavajući prelazi na sedmu točku dnevnog reda te daje riječ Petru Šuprahi koji obrazlaže odluku 

navodeći kako se mora donijeti ova odluka u vezi projekta izgradnje spomen obilježja u Kolanjskom Gajcu za 

dobivanje građevinske dozvole. 

 

Kako nema daljnje rasprave, Predsjedavajući daje na glasovanje Odluku o proglašenju svojstva komunalne 

infrastrukture javnog dobra u općoj uporabi: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

 

Sedma točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

Petar Šupraha napušta sjednicu u 10:37 h. 

 

 

Ad. 8. Analiza sustava civilne zaštite na području Općine Kolan za 2024. godinu 

 

Predsjedavajući prelazi na osmu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji obrazlaže točke dnevnog reda 

pod 8. i 9. s obzirom da se tiču civilne zaštite. 

 

Kako nema daljnje rasprave, Predsjedavajući daje na glasovanje Analizu sustava civilne zaštite na području 

Općine Kolan za 2024. godinu: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

 

Osma točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

 

Ad. 9. Plan razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Kolan za 2025. godinu 

 

Predsjedavajući prelazi na devetu točku dnevnog reda te kako je već obrazloženo ranije i nema daljnje rasprave, 

Predsjedavajući daje na glasovanje Plan razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Kolan za 2025. 

godinu: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

 

Deveta točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

 

Ad. 10. Razno 

 

Predsjedavajući prelazi na desetu točku dnevnog reda Razno te daje riječ Načelniku koji navodi kako je 

zaprimio zahtjev Javne vatrogasne postrojbe za davanje suglasnosti za zaduženje za nabavku vatrogasnog 

kombiniranog vozila, navodi da sukladno statutu moraju zatražiti suglasnost suosnivača, postrojba ima 

sredstva te općina ne treba ništa financirati osim dati pisanu suglasnost za zaduženje. Navodi kako nema 

razloga da općina ne da suglasnost na njihov zahtjev. Stoga predlaže sljedeći zaključak da vijeće izglasa. 



 

Sukladno zahtjevu Javne vatrogasne postrojbe od dana 11.12.2024. Općina Kolan daje suglasnost za zaduženje 

Javne vatrogasne postrojbe za nabavku vatrogasnog kombiniranog vozila.  

Predsjedavajući daje na glasovanje Zaključak: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

 

Mario Baričević postavlja pitanje u vezi pomoći umirovljenicima, zašto se svima nije podijelio isti iznos 

božićnice, na što Načelnik odgovara kako mora postojati nekakva razlika, navodeći kako se i ove godine 

podigao i prag a i iznos koji će se davati umirovljenicima, također navodi kako mu je žao da netko zbog par 

centi mirovine iznad praga ne dobije božićnicu ali opet navodi da neko pravilo mora postojati. Mario Baričević 

navodi zašto ne bi svi umirovljenici imali pravo na 150 eura božićnice bez obzira na prag, na što načelnik 

kazuje neka se da zadatak Socijalnom vijeću da razmotri iznose pragova za isplatu božićnice.  

 

Predsjedavajući zatvara sjednicu u 10:36 h. 

 

 

Zapisničar                 Općinsko vijeće Općine Kolan 

Anita Meštrović                Predsjednik Ante Zubović 


